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 וועד מקומי קיסריה

 2022יולי  04
 

 12/6/22מיום   34פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 
 
 

 משתתפים : 
 

 אלי רוט. חברי הוועד : מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, אופיר מנור, דבי נייקרוג,  
 , רווית ברמי. , אילן בן יעקב, מוריה חצב רוקמןחגי דדיחסרים : 

 ירון סוקולוב. ביץ, ומירה חונ וועדת ביקורת : 
 . יו"ר וועדת דתי דהן רפ,  יו"ר וועדת חינוךראשי וועדות חיצוניים : ציפי ביטון ישי 

 טירן כהן, וועדת תחבורה. 
 עיתונות חדשות קיסריה : מירי רווה, רותם גוטמן. 

 נושאים בהתאם לסדר היום שהופץ. 
 

 42אישור פרוטוקול מס' 
 . ליאור בר  ארי, אילנה סיגל, דבי נייקרוג,הבעד: מושיק סגל, שמוליק נוב 

 הפרוטוקול אושר פה אחד. 
 

מוסיף כי נושאים רבים  ומאחל לו הצלחה, אופיר מברך את טירן כהן על הצטרפותו לישיבה כחבר וועדת תחבורה  
 יהיה כוח עזר לטיפול בנושאים אלה. ש לטפל בהם וטירן  ושי הקשורים לתחבורה עומדים על הפרק  

 
העמדת עגלת קפה מקובלת עלינו אך תלויה גם באישור המועצה, במידה ותאושר יהיה    –  עגלת קפה בפארק חרוב

 צורך לערוך הסכם שיהיה מקובל על הוועד והמועצה. 
 

באתר "פסיפס הציפורים" ומציין כי גם בעבודות באתר זה   " בריכהה"מושיק מציג את חשיפת  – וועדת שימור אתרים 
השלב הבא בו יטפלו ועדת שימור   , תתפו בעבודות רותי גבע ואמיר ג'אנח, הש כסף כדי לקדם את הנושא  הוועד תרם

  פרויקט השימור וצה העוסקת בב שבח לק  בדבריימבנים הוא בית המרחץ העתיק והקשת האחרונה באקוודוקט. מסיים 
 . "כל הכבוד!"

   
 מושיק מדווח על התקדמות בנושא תכנון מרכז התרבות ע"י החפ"ק וכן קידום תב"ע.  – מרכז תרבות 

ש"ח והוועד שרואה את עתיד קיסריה המתפתחת  יון ל ימ  21 - החפ"ק מציע לפרויקט תכנון עפ"י התקציב של כ
הגדלת   ואת 400-מבקש להגדיל את מספר מקומות הישיבה ל ,בקצב מהיר שגדל ישוב כבמהירות ואת צרכיה בעתיד  

 . ש"ח מיליון   10, פער של ש"חיון לי מ 31 - את הסכום למציג את הצורך להגדיל   הוא  בתוך האולם.שטח המבואה 
 תקציב נתון ואנו כוועד יודעים שמה שלא ייעשה בבנייה עכשיו לא ייעשה עתיד. החפ"ק רוצה תכנון עפ"י 

 גם בעתיד.  במהירות,  ת חובה עלינו לדאוג כי מרכז התרבות ישרת את תושבי קיסריה המתפתח
בצע  דבי מציינת כי דרישת הוועד להגדלת מספר מקומות הישיבה באולם והוספת חדרי חוגים היא נכונה ומציעה ל

, להכין תוכניות לכל מרכז התרבות, ראשית לבנות את אולם מרכז התרבות ולאחר  מרכז התרבות בשני שלבים  תכנון
 לגיוס הכסף החסר.  ותיר זמן דבר שי מכן להוסיף את בניית חדרי החוגים 

 שני שלבים היות שיש להתחיל ולסיים את הבנייה אחרת הדברים מתארכים לולא תאריך סיום. במושיק אינו בעד בנייה  
 לדברי רפי, חבר וועדת כספים, רק שיתוף פעולה עם החפ"ק יכול לפתור את בעיית חוסר התקציב. 

 
 
 
 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il


 caesarea.co.il-office@vaad  2565550-054  ועד מקומי קיסריה

 

 פריטי נבחרה כרכזת הנוער ומאחל לה בהצלחה. עדכן כי לירון שמוליק מ –  מרכז הנוער
ים. מועדון  , שלב א' כולל שיפוץ המבנים הישנים הסתיבפארק חרוב מדווח על התקדמות העבודות במועדון הנוער 

לשימוש חורג  תעבור אליו. ממתינים לאישור המועצה   3וכל הפעילות שהייתה בשכונה   תנועות הנוערהנוער ישמש את 
 . 2022צפי למעבר חודש יולי  ילות למבנים שעברו שיפוץ.ואז תועבר כל הפע 

,  ישופץ המבנה ע"י המועצה והמבנה ישמש את מחלקת הרווחה, סטודיו לחוגים 3עם מעבר מועדון הנוער משכונה 
 מרכז מוזיקה ובית כנסת לקהילה הרפורמית. 

 
מגרשי  ו ושא ה"מגרשים מוארים" ציפי מזכירה את נושא המלגות לילדים שתורמים לקהילה, ומעלה את נ - חינוך 

ליצור מקום    כל אלה כדיבמגרשים, ותוספת של סיירים   24:00עד השעה   יישארו מוארים בחודשי החופששהספורט  
ציפי מברכת על כך שהחברה    .להיות בו בערבים ללא חשש, תאורה מספקת תפחית אלימות יתר   מואר ובטוח לנוער

 מסיימת בחופשה נעימה ובטוחה לילדי קיסריה. לפתוח קיסריה עוזרת בביצוע התוכנית ו
 בהצבעה שנערכה חברי הוועד מאשרים בהצבעה פה אחד את הפיילוט. 

 
בפגישה שקיים רפי עם מיכאל כרסנטי, ליאור פריטי ומנהל סוכנות הדואר )הזכיין( מתברר   – סוכנות הדואר בקיסריה 

  600 -עקב אי כדאיות כלכלית מבחינתו להמשיך. כ  כי הזכיין שלח מכתב בו הוא מודיע על הפסקת פעילות הסוכנות
 תושבים חתמו על עצומה נגד סגירת הסוכנות, עדיים לא ברור מה תהיה ההחלטה בנושא. 

 
אילנה מדווחת כי עניין הרווחה לא מתקדם ואין שיתוף פעולה מצד המועצה. העובדת הסוציאלית    –   רווחה, צח"י

, אין שת"פ למרות המכתב מכתב  לגבי צח"י וביטחון  ואין תקציב לפעילויות לגיל השלישי. גם עובדת בחצי מישרה
 שנשלח לאסיף. 

 
ות" יחזור על עצמו השאלה היא רק מתי זה יקרה. אין עלינו לסמוך  אין שאלה אם מבצע "שומר חומ  – ליאור   –בטחון 

מקיסריה וכוח האדם המועט מחייב   הפיזי  , מרחק המועצה אלא על עצמנו בלבד   האזורית חוף הכרמל על המועצה 
יגיעו   והחפ"ק יו"ר וועדת ביטחון  נו. בעוד כחודשיים נציג תוכנית חומש לביטחון ותקוותנו היא שאלי מאוג לעצד אותנו ל

ביטחון יישובית לעתיד שתכלול שוטר קהילתי, רכב סיור של היישוב, ג'יפ של המשמר האזרחי, מצלמות   עם תוכנית
. עלות כל אלה תהיה מעבר  יוכלו למגן ולשמור על היישוב   כל אלה ועודמוקד היישוב יהיה בפארק חרוב, יירים, סו

תיד של יישוב המתפתח המהירות ורק כך יוכלו תושביי  תהיה תוכנית עם ראייה לע לתקציב אך תוך כמה חודשים 
 קיסריה למגן ולשמור על עצמם. 

 
ומעדכן על פגישה שהתקיימה עם מפקדי משטרת    2אלי מוסיף כי לדעתו אנו כבר נמצאים בתוך מבצע "שומר חומות" 

כמו כן לדעתו של   ויש דגש על כוח תוספת כוח אדם.   ג'אסר ומפקד משטרת חדרה. ההתקנים בתחנות האלה הוגדלו
 כדי לאפשר עבודה תקינה. וכלי הרתעה אך חובה שיהיו לו סמכויות  , חשוב מקצועי אלי שוטר קהילתי 

 
תוחלף החברה מוריה חצב רוקמן ביו"ר וועדת החינוך ציפי ישי   2022לקראת חודש ספטמבר   – החלפת חברת וועד 

 ביטון, ותצטרף לרשימת חברי הוועד. 
 

 . 21:40מושיק נועל את הישיבה בשעה 
 
 
 
 
 
 
 

 
 בברכה,

 מושיק סגל 

 יו"ר הוועד המקומי 

 

 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il

